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1.  U heeft de raad van Hollands Kroon, namens de Regio Westfriesland, opgeroepen te 

wachten met het beslissen over het bestemmingsplan deelgebied B1, de datacenters, 

zodat het op een aantal punten aangevuld kan worden. 

Graag duidelijkheid op welke aanvullende punten wordt gedoeld. 

antwoord  De aanvullende punten zijn energievoorziening voor een groter gebied, 

drinkwatervoorziening in verband met de koeling van de installaties van de datacenters, 

verkeersafwikkeling, mogelijke omzetting naar kantorenlocatie en huisvesting van 

bouwers en toekomstige werknemers van de datacenters. 

 

2.  Tijdens de infoavond Welstandzorg werd ons duidelijk, na een vraag van ons aan een 

vertegenwoordiger van Welstandzorg en/of Mooi Holland dat de landschappelijke 

inpassing te weinig aandacht heeft gekregen. Ook de lichtvervuiling vanuit de 

datacenters baart ons zorgen. Worden deze punten (aanvullend) meegenomen ? Zo nee, 

waarom niet ? 

antwoord  Ook de provincie heeft in het verleden op die punten gewezen. In de reactieve 

aanwijzing door de provincie d.d. 14 juli 2021, beperkt de provincie zich echter tot de 

verkeersafwikkeling. Het is daarmee minder waarschijnlijk geworden dat deze punten 

aanvullend zullen worden meegenomen. Onze zienswijze is voorafgegaan aan de 

inspraak dit is afgestemd met de regio. 

 


